
Liptovskí poľnohospodári o aktuálnej situácii

Menili liptovskí poľnohospodári osevné plány v súvislosti s konfliktom na Ukrajine? Budú mať
liptovskí potravinári dostatok suroviny na výrobu potravín na Liptove? 

V relácii Mestskej televízie Ružomberok odpovedal podpredseda Slovenskej poľnohospodárskej a
potravinárskej komory a zároveň predseda PD Ludrová Miroslav Štefček. 

Reláciu nájdete TU. 

 

 

https://www.mtr.sk/videoarchiv/2022-04-25_TEMA_Budeme_mat_dostatok_obilnin/

